
PROTOKÓŁ NR 51/13

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 13 czerwca 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, a zakończyło o 17:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Teresa Szczepańska, 

3. Zofia Ujma,

4. Adam Bierowski, 

5. Mariusz Kubiak,

6. Artur Wrona.

       Nieobecni usprawiedliwieni:Kamila Pietraszek, Paweł Pituch.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza  wniosków  złożonych  przez  zainteresowanych  w  temacie  dopłat  do  remontów 

obiektów wpisanych do zabytków.

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie K.G.K. otworzyła i przywitała zebranych przewodnicząca P. Anna Klepacz.

Ad.  2 Zebrani  przeanalizowali  wnioski  mieszkańców  o  dofinansowanie  na  remont  obiektów 

wpisanych w rejestr zabytków.

Pierwszym był wniosek Proboszcza kościoła pod wezwaniem Najświętszej Marii Panny w Kowarach.

Wniosek był kompletny, zebrani zaopiniowali go pozytywnie po wniosku formalnym pana Mariusza Kubiaka. 

Wniosek mieszkańców dzielnicy Wojków był niekompletny, dotyczył nieruchomości przy ul. Sanatoryjnej 17.

 

Ad. 3  W sprawach różnych wrócono do prośby mieszkańca o bonifikatę na wykup pomieszczenia 

strychowego celem przystosowania na pomieszczenie mieszkalne.

Komisja pozytywnie zaopiniowała prośbę.

W związku z ulewnymi deszczami jakie miały miejsce w Kowarach powstało dużo szkód które należy usunąć, 

oraz zanieczyszczeń jakie naniosła woda.

W tej sprawie członkowie komisji złożyli wniosek. 

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  pozytywnie zaopiniowała wniosek Proboszcza kościoła p.  w. 

N.M.P. w Kowarach i proponuje dotację do remontu zabytkowego kościoła w kwocie 15.000 zł. (piętnaście  
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tysięcy złotych).

2. K.G.K.  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  aby  przychylił  się  do  prośby  P.  Miklasa  i  udzielił  mu 

bonifikaty na wykup strychu z przeznaczeniem na adaptację. 

3. Komisja Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  do P.  Burmistrza aby w trybie pilnym nadał  bieg 

wszystkim wnioskom jakie wpłynęły od mieszkańców w sprawie szkód popowodziowych.

Prosimy  o  wzięcie  pod  uwagę  stadionu  miejskiego,  uszkodzonego  muru  stanowiącego  ogrodzenie  ul.  

Waryńskiego 6, (przy starym cmentarzu) oraz zamulone rowy w Krzaczynie.

W Krzaczynie należy również wykosić rowy i skwery.

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 
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